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Onderwerp: Huisartsenperikelen na faillissement Co Med

Bergen op Zoom, 31 juli 2024

Onlangs is het faillissement aangevraagd voor de huisartsenvereniging Co Med.
Zij waren in onze gemeente gevestigd met een praktijk (in het pand van de 
voormalige huisartsengroep Het Kompas op de Plaat).
Het faillissement betekent dat er nu ruim 5.000 inwoners van onze gemeente zonder 
huisarts zitten. Daarnaast waren er al ruim 1.500 inwoners die wegens verhuizing 
geen huisarts hebben, wat dus neerkomt op 1070 van onze inwoners. Dat is een 
substantieel aandeel.

Via Arene is er een tijdelijk oplossing bedacht in de vorm van een online huisarts.
Men dient zich hiervoor online aan te melden.
En daar zit nu net de kneep; het aanmelden bij Arene verloopt niet voor iedereen 
even soepeltjes. Vaak krijg men een bericht dat er geen koppeling tot stand gebracht 
kan worden en dan ben je dus nog niet aangemeld.
Het is een systeem wat niet gebruiksvriendelijk is; zeker niet voor de oudere en/ of 
minder digitaal onderlegde inwoner. Resultaat is dat men dan nog niet aangemeld is 
bij een online huisarts en formeel dus nog zonder huisarts zit.

Wanneer men een ziekenhuisafspraak heeft, levert dit in de praktijk ook problemen 
op; men kan zich niet aanmelden bij de aanmeldzuil omdat er geen huisarts bekend 
is in het systeem. Ook na de afspraak: waar gaan dan de uitslagen Z 
specialistenbrieven heen? Deze vragen bereiken ons steeds meer.

Wij maken ons grote zorgen, zeker gezien nu er ook weer een toename van Covid is, 
waar kunnen patiënten dan naar toe met hun klachten? De HAP is daar ook niet voor 
bedoeld.

In Den Haag is er een (tijdelijke) oplossing bedacht, waarbij patiënten afhankelijk van 
hun postcode terecht kunnen bij bestaande huisartsengroepen. Zie
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https://hadoks.miinpraktiik.nl/. Wij vragen ons af of een dergelijke constructie hier ook 
niet mogelijk kan zijn?
Tevens is het natuurlijk de bedoeling om (jonge) huisartsen naar onze regio te 
krijgen. Misschien is daar een extra inspanning voor nodig om het zo aantrekkelijk 
mogelijk te maken. Hoe zorgen we voor een prettig woon/werkklimaat voor 
toekomstige huisartsen.

In dat kader hebben we de volgende vragen.

1. Bent u bekend met de problemen waar patiënten tegenaan lopen wanneer zij 
zich willen aanmelden bij Arene?

2. Bent u nog in overleg met Arene om geïnformeerd te blijven over de 
voortgang?

3. Binnen de gemeente zijn er een drietal Digi- punten binnen de bibliotheken 
waar inwoners zich kunnen melden voor ondersteuning en hulpvragen. Zijn 
deze punten voldoende bekend?

4. Hoe staat u tegenover het Haagse model, is het een idee om dit met de 
huisartsenverenigingen in onze gemeente te bespreken?

5. Wat voor maatregelen treft u om onze gemeente aantrekkelijk te maken voor 
de vestiging van nieuwe huisartsen. Is er bijv. passende woonruimte 
beschikbaar, mogelijk via een voorrangsregeling.

6. Hoe, waar en hoe vaak per week kunnen mensen terecht bij het passanten
spreekuur in Bergen op Zoom?

7. Is het mogelijk om deze informatie, ook die van de Digi -punten, op de 
internetsite van de gemeente te delen en zolang het nodig is, maandelijks op 
de gemeentepagina van de Bergen op Zoomse Bode?

8. Is het mogelijk om de huur van de praktijkruimte ’t Kompas over te nemen, 
zodat zodra er beginnende huisartsen wensen te starten in onze gemeente, zij 
meteen over deze ruimte kunnen beschikken? Deze locatie is immers bekend 
bij de patiënten en ligt midden in de wijk.

Beantwoording mag wat ons betreft door het college gebeuren via een brede 
raadsmededeling over Co Med.

Namens de alliantie CDA/V-BoZ! SP
Ans van Eekeren, burgerlid Theo de Jong, raadslid
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